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Helene Wildner (V) ersätter Veronica Stiernborg (V) 
Hashim Mohamed Jama (V) §§1-9, §26 ersätter Ahmed Sharaf 
Abdi (V) 
Carl Henric Bramelid (SD) ersätter Jerker Söderlind (SD) 

  
Ersättare Mauritz Jokela (M) §§10-25 

Jean-Robert Nino (M) 
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Lisa Carlbom (MP) §§10-25 
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Övriga närvarande Nadja Gürsoy,Akademikerförbundet SSR Personalföreträdare 

§§10-25 
Ata Hosseini, Vision Personalföreträdare §§10-25 
Toni Mellblom Stadsdelsdirektör 
Josephine Lindström Nämndsekreterare 
Johan Hernman Avdelningschef §§10-25 
Ingrid Brännström Avdelningschef §§10-25 
Kim Lagerquist Avdelningschef §§10-25 
Anna Mattsson Avdelningschef 
Julia Jonsson Ersättare nämndsekreterare §§10-25 
Adrian Göransson Avdelningschef §§10-25 
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Paragraf §§1-26 
  
Sekreterare Josephine Lindström 
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§ 1 
Val av justerare och godkännande av dagordning  

Beslut  
Ole-Jörgen Persson (M) och Elvir Kazinic (S) utsågs att justera 
dagens protokoll. Justeringen äger rum den 29 april 2022. 
 
Dagordningen godkändes med tillägget: 

 Nytt ärende om Ändring av sammanträdesdatum för 
stadsdelsnämnden i maj 2022, tas upp som ärende 26. 
Ärendet behandlades efter ärende 9. 
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§ 2 
Anmälan av föregående protokoll  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde 
den 24 mars 2022 justerats den 25 mars 2022. 
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§ 3 
Borttagen på grund av sekretess  
RK 2022/203 
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§ 4 
Borttagen på grund av sekretess  
RK 2022/204 
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§ 5 
Borttagen på grund av sekretess  
RK 2022/174 
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§ 6 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av beslut som delegerats enligt 6 kap 39 § 
kommunallagen (KL) 
RK 2022/235 
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§ 7 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av beslut som delegerats enligt 6 kap 39 § 
kommunallagen (KL) 
RK 2022/237 
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§ 8 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av beslut som delegerats enligt 6 kap 39 § 
kommunallagen (KL) 
RK 2022/243 
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§ 9 
Anmälan av sociala delegationens protokoll  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 30 mars 2022, 
den 13 april 2022 och den 27 april 2022. 
  
  
  
  
Nämnden ajournerades mellan klockan 17.40-19.30 för 
allmänhetens frågestund. Sammanträdet återupptogs klockan 19.30. 
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§ 10 
Förvaltningens och nämndens information och frågor  
 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) informerade om kommande 
besök för stadsdelsnämnden hos polisen i Rinkeby, att 
sammanträdesdatumet för stadsdelsnämnden i maj flyttas från den 
19 maj till den 18 maj. 
 
Tomas Beer (MP) informerade förvaltningen om graffiti i ett 
område i stadsdelsområdet. 
Förvaltningen svarade: Förvaltningen tar med sig informationen och 
undersöker frågan. 
 

Sida 12 (35)



Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 5/2022 
 

2022-04-28 

§ 11 
Ekonomisk månadsrapport – mars 2022  
RK 2022/167 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner månadsrapporten för mars 2022. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige har i budget för år 2022 anvisat Rinkeby-Kista 
stadsdelsnämnd 1 727,2 mnkr netto. Utöver kostnadsramen om 1 
765,2 mnkr och intäktskrav om 38,0 mnkr budgeterades 
omslutningsförändringar om 68,4 mnkr. Investeringsbudgeten för 
2022 är 16,1 mnkr, varav 1,8 mnkr är till maskiner och inventarier 
och 14,3 mnkr till stadsmiljöverksamhet. 
 
I februari 2022 beviljades förvaltningen 2,5 mnkr för 
trygghetsinvesteringar. 
 
I samband med avstämningsärendet beviljades ytterligare 
budgetmedel om 14,7 mnkr för drift samt 5,1 mnkr för 
klimatinvesteringar. 
 
Stadsdelsnämnden har i samband med verksamhetsberättelsen 2021 
begärt ombudgeteringar om 0,6 mnkr avsedda för 
trygghetsinvestering upprustningar av hundrastgårdar och 3,1 mnkr 
för parkområde vid Sunnanbyplan i Rinkeby. 
Stadsdelsnämnden begärde även ombudgetering om 1,9 mnkr 
avsedda för upprustning av plaskdammen Lofoten samt 
ombudgetering om 1,1 mnkr för klimatinvestering utbyte av 
armaturer i förskolor. Dessa är nu beslutade och beviljade. 
 
Förvaltningen prognostiserar en budget i balans. 
 
Djupare analyser och mer utförliga kommentarer skrivs fram i 
samband med tertialrapportering och verksamhetsberättelse. 
 
För detaljerad information om respektive verksamhet se 
tjänsteutlåtandets bilaga. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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Handlingar i ärendet 

 RK 2022/167-1 Tjänsteutlåtande daterat 2022-04-28 
Ekonomisk månadsrapport - mars 2022 

 RK 2022/167-2 Bilaga - Förvaltningens månadsrapport mars 
2022 
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§ 12 
Hur kan underhållet av naturliga skogsområden 
förändras och förbättras  
Svar på skrivelse från Elvir Kazinic m.fl. (S) 
RK 2022/123 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Elvir Kazinic m.fl. (S) framför i en skrivelse till stadsdelsnämnden 
den 24 februari 2022 frågor om hur skötseln av stadsdelsområdets 
skogsområden fungerar. Skribenterna uppskattar att vegetation röjs 
utmed gång- och cykelvägar för att säkerställa god sikt men ställer 
sig frågande till avverkning av träd och buskar längre in i 
naturområdena. 
 
Skötseln av naturområden Järvafältet är ett delat ansvar mellan 
stadsdelsförvaltningen och trafikkontoret. Både 
stadsdelsförvaltningen och trafikkontoret beaktar såväl biologisk 
mångfald, trygghet som kulturlandskapets värden i samband med 
skötseln. Trafikkontorets ambition med skogsområdena på 
Järvafältet är att ha olikåldriga blandskogar för att få attraktiva 
skogsmiljöer att vistas i. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2022/123-2 Tjänsteutlåtande daterat 2022-03-30 Hur kan 
underhållet av naturliga skogsområden förändras och 
förbättras? 

 RK 2022/123-1 Skrivelse från S - Hur kan underhållet av 
naturliga skogsområden förändras och förbättras 
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§ 13 
Öka valdeltagandet  
Svar på skrivelse från Veronica Stiernborg m.fl. (V) 
RK 2022/125 
 

Beslut  
Rinkeby-Kistas stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Veronica Stiernborg m.fl. (V) har lämnat in en skrivelse som 
redovisar att valdeltagandet är lågt i Rinkeby-Kista. Skribenten 
ställer två frågor utifrån det låga valdeltagandet samt att 
Skärholmens stadsdelsförvaltning lyckats höja valdeltagandet: 
 
1. Vad gör Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning för att höja 
valdeltagandet i stadsdelsområdet? 2.Hur samverkar Rinkeby-Kista 
stadsdelsförvaltning med civilsamhället för att öka valdeltagandet? 
 
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning planerar att informera om valet i 
enlighet med de förväntningar som åligger stadsdelsförvaltningen. 
Det betyder att medborgarkontoren kommer fungera som 
förtidsröstlokaler men att dessa också kommer användas som 
informationsplatser för de invånare som behöver hjälp och stöd för 
att kunna lägga sin röst. Medborgarvärdarna som är kopplade till 
medborgarkontoren kommer inneha valambassadörsroller och 
informera om valet med inriktning på tre huvudfrågor: ”Vem får 
rösta och i vilka val”, ”När kan jag rösta” och ”Hur och var röstar 
jag”. Stadsdelsförvaltningens kommunikatörer kommer vidare 
arbeta fram tryckt material såväl som att sprida information via 
sociala medier om möjligheten att rösta. Förvaltningen kommer 
vidare att anställa 30 feriearbetande valambassadörer under 
sommarlovet 2022 med fokus på kunskapshöjande insatser om valet 
samt demokratiska rättigheter för förstagångsväljare i området. 
Aktiviteterna görs i samarbete med Rinkeby-Folkets hus, Mitt Val 
(fokus på personer med funktionsnedsättning), samt stiftelsen the 
Global village genom projektet ”Vem bryr sig”. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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Handlingar i ärendet 

 RK 2022/125-2 Tjänsteutlåtande daterat 2022-03-13 Ökat 
valdeltagande  

 RK 2022/125-1 Bilaga - Skrivelse från V - Ökat 
valdeltagande 
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§ 14 
Förebyggande arbete (Agera tillsammans)  
Svar på skrivelse från Vänsterpartiet 
RK 2022/124 
 

Beslut  
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
En skrivelse från Vänsterpartiet har lämnats in till 
stadsdelsnämnden vid dess sammanträde den 24 februari 2022. 
Nämnden uppdrog åt förvaltningen att utreda ärendet. 
 
Förvaltningen anser att genom att implementera Agera tillsammans 
i alla kommunala skolor i stadsdelsområdet så förebygger vi våld i 
skolan, våld i nära relationer, hedersrelaterat våld och förtryck samt 
mäns och pojkars våld mot andra män/pojkar och mäns våld mot 
kvinnor. Förhoppningen är också att den förstärkta och systematiska 
samverkan mellan skolor i stadsdelsområdet och Enheten för 
förebyggande föräldraskapsstöd genom att erbjuda föräldrar och 
barn programmet Agera tillsammans öka möjligheten till tidigt 
socialt stöd och därmed förebygga våld. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2022/124-2 Tjänsteutlåtande daterat 2022-04-11 
Förebyggande arbete (Agera tillsammans)  

 RK 2022/124-1 Skrivelse från V - Förebyggande arbete 
(Agera tillsammans) 
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§ 15 
Trafikförändringar i SL-trafiken 2022/2023 (T23)  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
RK 2022/105 
 

Beslut  
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat ”Remiss inför trafikförändringar i 
SL-trafiken 2022/23” till alla stadsdelsnämnder, berörda 
facknämnder och stadsledningskontoret. Ärendet har beretts inom 
avdelningen stadsutveckling, medborgarservice och fritid i samråd 
med berörda avdelningar. Nämndens pensionärsråd och råd för 
funktionshinderfrågor har beretts tillfälle att lämna sina synpunkter. 
 
Remissen innehåller en lista på möjliga trafikförändringar som 
beräknas träda i kraft i december 2022. Remissen är en del av den 
kontinuerliga dialog som trafikförvaltningen för med Stockholms 
stad. 
 
Förvaltningen ser positivt på det underliggande 
trafikförsörjningsprogrammet där långsiktig hållbarhet står i fokus 
samt arbete för att främja kollektivt resande. Förvaltningen noterar 
att remissen endast i mycket begränsad omfattning beskriver förslag 
till trafikförändringar vad gäller busstrafiken inom Rinkeby-Kista 
stadsdelsområde. Förvaltningen ser fortsatt ett behov av 
förstärkning av busslinje 179 mellan Sollentuna och Vällingby, då 
linjen har hög belastning med stort antal resenärer. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

Sida 19 (35)



Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 5/2022 
 

2022-04-28 

 

Särskilt uttalande 
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M), Johan Bergelin (L), Tomas Beer 
(MP) och Patrick Amofah (C) anmälde ett särskilt uttalande enligt 
följande: 
 
Det är bra och positivt att det finns trafikförsörjningsprogram där 
långsiktig hållbarhet står i fokus och det är bra att programmet 
främjar kollektivt resande. Remissen beskriver förslag till 
trafikförändringar för busstrafiken i Järva och Rinkeby-Kista 
stadsdelsområde. Eftersom det finns många olika byggprojekt för 
bostäder i olika faser i området vilket innebär att det kan komma att 
bo många fler invånare i området framöver som kommer att påverka 
ett fortsatt stort behov av förstärkning av busslinje 179 mellan 
Sollentuna och Vällingby genom Tensta, den linjen har mycket hög 
belastning med stort antal resenär eftersom den är mycket populär. 
Den går med hög turtäthet (ca var 5:e min i rusning), men det 
uppstår trots allt trängsel under delar av dagen. Därför bör region 
Stockholm utreda ytterligare kapacitetsstarka lösningar för området, 
t.ex. tvärbanans förlängning. Med tvärbanan skapas goda 
förutsättningar för både etablering av arbetsplatser och fler bostäder 
i området. 

Särskilt uttalande 
Elvir Kazinic m.fl. (S), Ahmed Sharaf Abdi m.fl. (V) anmälde ett 
särskilt uttalande enligt följande: 
 
Vi socialdemokrater vill särskilt understryka behovet av 
förstärkning av busslinje 179 mellan Sollentuna och Vällingby. Här 
färdas både många skolelever och föräldrar med barnvagnar 
förutom andra Järvabor som åker till och från Kista Centrum. 
Speciellt under eftermiddagarna är trängseln stor och alla resenärer 
kommer inte med bussen. 
 
Sedan flera år finns färdiga busshållplatser på Rinkebysvängen vid 
Rinkeby allé. Vi utgår från att det är tänkt att buss 540 ska trafikera 
hållplatserna på väg till Ursvik och mot den kommande tvärbanan 
där. Detta ska väl ske så fort som anslutningsvägar till bron byggts i 
Sundbyberg? Vad kan göras för att skynda på detta vägbygge? 
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2022/105-3 Tjänsteutlåtande daterat 2022-03-07 
Trafikförändringar i SL-trafiken 2022/2023 

 RK 2022/105-2.2 Bilaga - Trafikförändringar i SL-trafiken 
2022/2023 (T23) 
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§ 16 
Strategi för idrottsanläggningar  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, KS 2022/21 
RK 2022/71 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande och 
lämnar det som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Den framtagna strategin för idrottsanläggningar föreslås ersätta den 
långsiktiga investeringsplanen för idrottsanläggningar från 2015 
som styrdokument i stadens långsiktiga arbete med nya och 
utvecklade idrottsanläggningar. Stockholms stads nya strategi för 
idrottsanläggningar föreslås bli gällande 2022-2026 och vara ett 
komplement till det idrottspolitiska programmet. 
 
Förvaltningen bedömer att strategin för idrottsanläggningar ger en 
bra analys av stadens framtida behov såväl som att strategin också 
fångar lokala variationer. Förvaltningen vill lyfta att en fördjupad 
analys av bokningstiderna på respektive anläggning skulle kunna 
vara av intresse att följa över tid, detta för att öka insikterna i vem 
och hur tiderna används. 
 
I samband med etablering av nya idrottsanläggningar och 
spontanidrottsytor vill förvaltningen framhålla vikten av att dialog 
förs med förvaltning och andra berörda parter för att inhämta aktuell 
kunskap om stadsdelsområdet i berörd fråga. 
 
Förvaltningen anser att det är positivt att strategin tar höjd för att nå 
ut till flickor. Förvaltningen menar att familjerna i många fall är 
viktiga för att nå målgruppen. Med anledning av det anser 
förvaltningen att ett familjeperspektiv bör beaktas i den mån som är 
möjlig i strategin för idrottsanläggningar. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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Handlingar i ärendet 
 RK 2022/71-2 Tjänsteutlåtande daterat 2022-03-11 Strategi 

för idrottsanläggningar 2022-2026  
 RK 2022/71-1.2 Bilaga - Strategi för idrottsanläggningar 

2022-2026 
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§ 17 
Handlingsplan för främjande av psykisk hälsa genom 
fysisk aktivitet bland ungdomar i Stockholms stad  
Svar på remiss från kommunstyrelsen KS 2022/20 
RK 2022/77 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till 
kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
En remiss har inkommit till stadsdelsnämnden från 
kommunstyrelsen avseende handlingsplan för främjande av psykisk 
hälsa genom fysisk aktivitet bland ungdomar i Stockholms stad. 
 
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltningen har i den tidigare 
kontorsremissen i september 2021 inkommit med ett flertal 
perspektiv på både styrkor såväl som utvecklingsförslag till 
handlingsplanen, vilket också beaktats. Denna remissomgång avser 
svar till kommunstyrelsen i samma ärende. 
 
Förvaltningen anser att det är viktigt att säkerställa att 
handlingsplanen når uppsatta mål genom att följa dessa över tid. 
Därför är det positivt att en aktivitet berör uppföljningen via 
folkhälsoundersökningen. Förvaltningen anser i linje med detta att 
det också skulle stärka handlingsplanen om uppföljningen också 
inbegrep en resultat- eller effektuppföljning av vissa utvalda 
aktiviteter så att det finns möjligheter att göra analyser av 
handlingsplanens resultat inför den framtida revideringen. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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Handlingar i ärendet 

 RK 2022/77-2 Tjänsteutlåtande daterat 2022-03-11 
Handlingsplan för främjande av psykisk hälsa genom fysisk 
aktivitet bland ungdomar i Stockholms stad  

 RK 2022/77-1.2 Bilaga - Handlingsplan för främjande av 
psykisk hälsa genom fysisk aktivitet bland ungdomar i 
Stockholms stad 
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§ 18 
Stockholms stads strategi för fritids- och ungdomsgårdar  
Svar på remiss från kommunstyrelsen KS 2022/243 
RK 2022/122 
 

Beslut  
Rinkeby-Kistas stadsdelsnämnd överlämnar förvaltningens 
tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Den 28 september 2021 fick kulturförvaltningen ett uppdrag att ta 
fram förslag på strategi för fritids- och ungdomsgårdar i Stockholms 
stad för åren 2022-2025. Den nya strategin godkändes av 
kulturnämnden på sammanträde 2022-02-22 och överlämnades till 
kommunstyrelsen. Kommunstyrelsen har sänt strategin på remiss 
till, samtliga stadsdelsnämnder, stadsledningskontoret, berörda 
facknämnder samt Fryshuset och Rädda Barnen. 
 
Stockholms stads strategi för fritids- och ungdomsgårdar ger 
riktning för hur verksamheterna ska arbeta för att fler unga ska få en 
rik och meningsfull fritid. Strategin visar på vägval och de områden 
som staden ska fokusera på för att nå uppsatta mål. Strategin visar 
även på ansvarsfördelning samt hur verksamheterna följs upp. 
 
Förvaltningen ser positivt på att en strategi för fritids- och 
ungdomsgårdar tagits fram och att den på ett fördelaktigt sätt 
balanserar mellan att vara en ny central riktningsangivelse samtidigt 
som den är anpassad för lokala behov. Detta ser förvaltningen som 
en styrka och en möjlighet i att gemensamt samla upp erfarenheter 
och analyser inför strategiarbetet 2025 och möjliggöra större 
samsyn. Förvaltningen anser att definitionerna av indikatorerna i 
strategin kan förtydligas och att uppföljning som berör ungdomars 
lärande bör läggas till. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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Särskilt uttalande 
Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt uttalande enligt följande: 
 
Vi socialdemokrater ser positivt på att en strategi för att utveckla 
stadens fritids- och ungdomsgårdar framtagits. Vi vill särskilt 
understryka ambitionen att verksamheterna ska verka för en jämn 
könsfördelning. 
 
Det är prioriterat att nå de grupper som idag inte nås i tillräcklig 
utsträckning och som har svårt att hitta en fritidssysselsättning. 
 
Fritids- och ungdomsgårdarna ska stimulera fler unga att göra sin 
röst hörd i frågor som rör dem och verksamheterna ska underlätta 
de ungas egen organisering. 
 
Med dessa ambitioner är det särskilt viktigt att gårdarna är riktigt 
inbjudande och tar emot de unga för att erbjuda dem en efterfrågad 
och utvecklande tillvaro på deras fritid. 
 
Verksamheten måste vara ledd av utbildad personal som kan ge god 
vägledning. Här ska också ges möjlighet till rekreation och 
avkoppling för ungdomarna. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2022/122-2 Tjänsteutlåtande daterat 2022-03-29 
Stockholms stads strategi för fritids- och ungdomsgårdar  

 RK 2022/122-1.3 Bilaga - Stockholms stads strategi för 
fritids- och ungdomsgårdar 
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§ 19 
Revidering av samverkansavtal med SISAB gällande 
utbildningslokaler  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
RK 2021/713 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på remissen från kommunstyrelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har fått i uppdrag att revidera samverkansavtalet 
med Skolfastigheter i Stockholm AB nedan kallat SISAB. Förslaget 
till nytt avtal benämns samverkansavtal för att betona parternas 
gemensamma ansvar med kommunkoncernen i fokus. Avtalet 
föreslås gälla från den 1 juli 2022. 
 
Förvaltningen ser positivt på att det nuvarande ramavtalet revideras 
och uppdateras. Det nuvarande ramavtalet som är från 2018 behöver 
anpassas för att klara framtida krav och utmaningar när det gäller 
hyressättning vid nyproduktion, effektivt lokalutnyttjande samt 
säkerställa löpande och periodiskt underhåll. I ärendet föreslås att 
en tolkningsgrupp inrättas för att löpande utvärdera och tolka 
samverkansavtalet, vilket förvaltningen ställer sig positiv till. 
 
Ett centralt fokus i revideringen har varit att utveckla processer och 
villkor vad gäller projektstyrning av olika åtgärder i syfte att öka 
kostnadseffektiviteten. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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Handlingar i ärendet 

 RK 2021/713-2 Tjänsteutlåtande daterat 2022-04-08 
Revidering av samverkansavtal med SISAB gällande 
utbildningslokaler 

 RK 2021/713-1.4 Bilaga 1 Samverkansavtal för 
utbildningslokaler 

 RK 2021/713-1.2 Bilaga 2 Tjänsteutlåtande - Revidering av 
samverkansavtal med SISAB gällande utbildningslokaler 
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§ 20 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter  
Inga skrivelser hade inkommit. 
 

Sida 29 (35)



Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 5/2022 
 

2022-04-28 

§ 21 
Konferenser och utbildning  
Inga inkomna inbjudningar fanns att anmäla. 
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§ 22 
Postlista  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmälan av postlista från och med den 16 mars 2022 till och med 
den 11 april 2022. 
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§ 23 
Protokoll från pensionärsrådets sammanträde  
RK 2022/9 
 

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 26 
april 2022. 
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§ 24 
Anmälan av delegationsbeslut  
RK 2022/11 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 
 

Ärendet 
Dnr Beslut Datum Beslutsfattare 

RK 
2022/239 

Beslut att lämna ut 
allmän handling med 
förbehåll 

2022-04-
20 Avdelningschef 
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§ 25 
Inkomna rapporter, protokollsutdrag med mera  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Skrivelser och rapporter med mera som är inkomna eller upprättade 
inom stadsdelsförvaltningen. 
  

1. Protokollsutdrag från kommunfullmäktige 2022-03-14 § 14 
– Stockholms stads funktionshinderombudsmans rapport 
2021 
  

2. Protokollsutdrag från kommunfullmäktige 2022-03-14 § 15 
– Kvalitetspremie inom  hemtjänst 
Inkom: 2022-03-21 
  

3. Protokollsutdrag från kommunfullmäktige 2022-03-14 § 16 
– Uppdragsbeskrivningar för stadsdelsnämndernas 
dagverksamhet och vård- och omsorgsboenden inom stadens 
valfrihetssystem 
Inkom: 2022-03-21 
  

4. Protokollsutdrag från kommunfullmäktige 2022-03-14 § 20 
– Ändring av reglementen för vissa facknämnder samt 
stadsdelsnämnderna 
Inkom: 2022-03-21 
  

5. Protokollsutdrag från äldrenämnden 2022-03-22 § 9 – 
Äldreomsorgens årsrapport 2021 
Inkom: 2022-03-28 
Dnr: RK 2022/213 
  

6. Protokollsutdrag från äldrenämnden 2022-03-22 § 13 – 
Anmälan av ej verkställda beslut enligt 4 kap. 1 § SoL per 
kvartal 4, år 2021 
Inkom: 2022-03-28 
Dnr: RK 2022/214 
  

7. Förvaltningsgruppens protokoll 2022-04-21 
Dnr: RK 2022/60 
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2022-04-28 

§ 26 
Ändring av sammanträdesdatum för stadsdelsnämnden i 
maj 2022  

Beslut  
Stadsdelsnämnden beslutar att sammanträdesdatum för maj ändras 
från 2022-05-19 till 2022-05-18. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ole-Jörgen (M) föreslog att nämnden skulle besluta att 
stadsdelsnämndens sammanträdesdatum för maj ändras från 
2022-05-19 till 2022-05-18. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt ordförandens förslag. 
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